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Protokół posiedzenia nr 63/2022 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM 

w dniu 10 maja 2022r. od godz.13.00 do 14.30, Ratusz 

Skład komisji - 10 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 10 członków – lista obecności 

stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

- Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

- Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Katarzyna Kopeć 

- Dyrektor MOPS – Marzenna Utko 

- Prezes PGK „Komunalnik” Sp. z o.o. – Dariusz Cycan 

- Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska – Monika Bepirszcz -Wingrowicz 

Ad. pkt 1.  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej RM Andrzej Niedźwiecki, który 

powitał zebranych i stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. pkt 2. 

Następnie przewodniczący obrad  przedstawiła poniższy porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Analiza pomocy społecznej i polityki prorodzinnej za 2021r. 

4. Ocena stanu oświetlenia miasta. 
5. Analiza kosztów utrzymania cmentarzy. 

6. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 
7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

do którego nie zgłoszono zmian i który  przyjęła  jednogłośnie. 
Ad. pkt 3  

Dyrektor MOPS Marzenna Utko dokonała analizy pomocy społecznej i polityki prorodzinnej za 2021r. 

Omówiła sprawozdanie z działalności MOPS w Kętrzynie za 2021 rok., sprawozdanie z realizacji zadań 

z zakresu wspierania rodziny za 2021r. Komisja zapoznała się również ze sprawozdaniem z realizacji 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 

dla Miasta Kętrzyn za 2021 r.  

 

Ad. pkt 4  

 
Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Monika Bepirszcz-Wingrowicz 

omówiła stan oświetlenie w mieście.  
Radny Krystian Abramowicz zgłosił wniosek o podjęcie rozmów z konserwatorem oświetlenia 

ulicznego, czy istnieje możliwość zastosowania tzw. „oświetlenia północnego”. Zmiana pozwoliłaby na 
oszczędności w budżecie miasta. 

Ad. pkt 5  

Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Monika Bepirszcz-Wingrowicz 
wraz z Prezesem PGK „Komunalnik” Dariuszem Cycanem dokonała analizy kosztów utrzymania 

cmentarzy.  Prezes Dariusz Cycan stwierdził, że w porównaniu z miastami ościennymi Kętrzyn  posiada 
bardzo niskie stawki. Jest to efektem nie robienia podwyżek sukcesywnie. Przedstawiono komisji 

propozycję zmian opłat za usługi związane z cmentarzami.  

Radna Marzena Gajek uznała, że proponowane podwyżki są zbyt wysokie. Podwyżki powinny być 
adekwatne do możliwości mieszkańców miasta. Radny Zbigniew Nowak zgłosił uwagę, że należy 
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koszty kontrolować na bieżąco, a pozwoli to na unikniecie takich wysokich podwyżek. Przewodniczący 

komisji Andrzej Niedźwiecki zaproponował rozważenie ustalenia jednej stawki za wjazd na cmentarz, 

zamiast 7 stawek. 
Ad. pkt 6 

Radni nie wnieśli zapytań i wniosków. 
Ad. pkt 7 

Wobec omówienia porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie. 

 

 
 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Irena Małachowska (-) 

Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki Komunalnej 

 

(-) Andrzej Niedźwiecki 

 

 


